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INNEHÅLLSFÖRTECKNING
§100 Upplåtelse av kommunens ridanläggningar till ridskoledrivande aktörer i 

Nacka.
§101 Fördelning av medel ur innovationspotten för fritidsgårdsutveckling, 

höstterminen 2021
§102 Riktlinje – uthyrning av idrotts- och fritidsanläggningar
§103 Inriktningsbeslut ersättning isytor Järlahöjden
§104 Upphandling kolloverksamhet 2022-2023
§105 Information, Jämställdhetsarbete inom fritidsnämndens ansvarsområde
§106 Aktuell information om simskola
§107 Muntlig information om Konstgräs
§108 Information Kolloenkäten
§109 Muntlig information Förslag om att låta prestationsfondens medel ingå i 

innovationsfond 2021
§110 Information om Covidläget oktober 2021
§111 Övriga frågor gällande fotbollsplaner
§112 Övrig fråga angående ett medborgarförslag gällande basketplaner på 

skolgårdar
§113 Övrig fråga - Skatepark i Kolarängen
§114 Redovisning delegationsbeslut och anmälda handlingar
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§ 100                FRN 2021/61

Upplåtelse av kommunens ridanläggningar till 
ridskoledrivande aktörer i Nacka. 

Beslut 
 Fritidsnämnden föreslår kommunstyrelsen fattar följande beslut.
 
1. Kommunstyrelsen beslutar att upplåta kommunens ridsportsanläggningar till 
ridskoledrivande aktörer till en marknadsanpassad hyra och i hyreskontraktet ange särskilda 
villkor avseende inriktning av den verksamhet som ska bedrivas där.
 
2. Fritidsnämnden beslutar att föreslå kommunstyrelsen besluta om att den nya modellen för 
upplåtelse av ridanläggningar införs med start tidigast den 1 januari 2022.
 
3. Fritidsnämnden beslutar att upphäva tidigare beslut gällande upplåtelse av ridanläggningen 
Erstavik till taxa.

Sammanfattning av ärendet 
Fritidsnämnden har fått i uppdrag att besluta om förutsättningar för upplåtelse av ridhus och 
ridanläggningar i Nacka med anledning av beslut i kommunfullmäktige om att bygga nya 
ridhus i Velamsund (dnr KFKS 2019/76 och dnr KFKS 2020/99).
För att skapa goda förutsättningar för skötsel av såväl nya som gamla anläggningar och för att 
skapa likartade förutsättningar för olika ridskoleaktörer i kommunen har förutsättningarna för 
nuvarande verksamheter vid anläggningarna jämförts. I syfte att klargöra gällande 
förutsättningar förmedlas i ärendet nuläget genom en systematisk och kronologisk 
beskrivning av tidigare beslut om desamma. Utifrån jämförelse mellan de olika 
ridskoleverksamheternas förutsättningar föreslås att hyresavtal upprättas mellan kommunen 
genom kommunstyrelsen och respektive ridskoledrivande aktör.
 
Fritidsnämnden föreslår att kommunstyrelsen upplåter ridanläggningar till en så kallad 
marknadsanpassad hyra efter en modell som tillämpas i de ridanläggningar som ägs av 
Stockholms stad. Vilka förutsättningar som ska gälla för att den marknadsanpassade hyran ska 
kunna tillämpas föreslås regleras i särskilda villkor i bilaga till hyresavtal i linje med den 
modell som använts tidigare i kommunen. I de särskilda villkoren föreslås kommunen 
prioritera ridskoleverksamhet som erbjuder ridskola för barn och unga.

Handlingar i ärendet 
Upplåtelse av kommunens ridanläggningar till ridskoledrivande aktörer i Nacka
 

Yrkanden
Oliver Rykatkin (M) yrkade bifall till enhetens förslag till beslut.
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Beslutsgång
Fritidsnämnden beslutade i enlighet med enhetens förslag till beslut.
- - - - -
 

Paragrafen är justerad
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§ 101                FRN 2021/83

Fördelning av medel ur innovationspotten för 
fritidsgårdsutveckling, höstterminen 2021 

Beslut 
Fritidsnämnden beslutar att bevilja:
Nacka VSS 25 000 kr för projektet ”Dansprojekt i samarbete med Stavsborgsskolan”

Sammanfattning av ärendet 
För att fritidsgårdarna ska utvecklas i takt med tiden och utifrån ungdomarnas behov, har 
fritidsgårdarna möjlighet att söka stöd för innovation och utveckling.
Enligt fritidsnämndens riktlinjer ska innovationspotten stimulera fritidsgårdar att utveckla sin 
verksamhet i och utanför den fysiska fritidsgården för att skapa en attraktiv verksamhet med 
hög kvalitet och brett utbud som gynnar ungdomar i 13-19 års åldern i Nacka kommun.

Sista ansökningsdag för att söka medel ur höstterminens innovationspott var den 30 
september 2021. Budgeten för höstens innovationspott är 125 000 kr. Inför höstterminen har 
en ansökan inkommit. Den inkomna ansökningen föreslås beviljas stöd med ett totalt belopp 
om 25 000 kronor.

Handlingar i ärendet 
Fördelning av medel ur innovationspotten för fritidsgårdsutveckling, höstterminen 2021
 

Yrkanden
Fritidsnämnden beslutade i enlighet med enhetens förslag till beslut.

Protokollsanteckning
Ella Tegsten lät anteckna följande för Socialdemokraterna.    
" Ungdomar i Nacka har länge efterfrågat utökade öppettider på fritidsgårdarna i kommunen. 
När Majoriteten istället valde att upphandlade verksamheten saknades utökade öppettider som 
ett krav. Upphandlingen var istället ett sätt att införa nya besparingskrav på verksamheterna. 
Utöver detta föreslog majoriteten en pott för innovationsbidrag och utökade resurser efter 
prestation.  
Socialdemokraterna var emot att resurser skulle fördelas till fritidsgårdarna utifrån prestations 
och innovationsbidraget. Prestationsbidraget har enheten informerat nämnden om riskerar att 
bli orättvis och otillförlitlig, detta i bakgrund till fritidsgårdarnas natur med besök som fritt 
passerar in och ut ur verksamheten. Vi föreslår istället att resurserna ska användas för att 
utöka öppettiderna.  
Vi tror heller inte på att fritidsgårdarna är i behov av att konkurrera med varandra. 
Fritidsgårdarna i Nacka har olika geografiska upptagningsområden och förutsättningar. 
Fritidsgårdarna i Nacka behöver svara upp mot vad ungdomarna i Nacka önskar sig, utökade 
öppettider. "
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Bosse Ståldal lät anteckna följande Nackalistan. 
" Bättre att dela ut båda potterna till fritidsgårdarna direkt."
- - - - -

Paragrafen är justerad
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§ 102                FRN 2021/89

Riktlinje – uthyrning av idrotts- och fritidsanläggningar 

Beslut 
1. Fritidsnämnden beslutar om införande av riktlinjer avseende uthyrning av idrotts- och 
fritidsanläggningar i enlighet med bilagan ”Riktlinje – Villkor och regler för bokning av 
idrotts- och fritidsanläggningar.”
 
2. Riktlinjen införs och ersätter ”Riktlinje – Villkor och regler vid förhyrning av 
idrottsanläggning och lokal” (FRN 2019/15) från och med 2022-01-01.

Sammanfattning av ärendet 
Kultur- och fritidsenheten har sett över och tagit fram ett förslag för att komplettera de 
styrdokument som gäller när en förening, företag eller privatperson bokar och nyttjar tid i, av 
fritidsnämnden finansierade, lokaler/anläggningar.

Syftet är att uppdatera befintliga styrdokument, att de i så stor utsträckning som möjligt även 
är applicerbara för andra nämnder samt att riktlinjerna synkroniseras med kommunens nya IT-
system för bidrag och bokning.

Enheten har tillsammans med andra berörda enheter identifierat nödvändiga justeringar av 
nuvarande riktlinjer. Tillsammans med införandeprojektgruppen för det nya boknings- och 
bidragssystemet har enheten även identifierat nödvändiga justeringar för att anpassa 
riktlinjerna efter systemet.

Arbetet med införandet av det nya bidrags- och bokningssystemet kräver att vissa beslut fattas 
omgående för att kunna fortgå. Innehållet i denna riktlinje kan därför komma att kompletteras 
i samband med att förslag på justerade taxor och avgifter samt nya fördelningsprinciper tas 
upp till nämnden för beslut i december 2021.

Handlingar i ärendet 
Tjsk Riktlinje - uthyrning av idrotts- och fritidsanläggningar
Riktlinje - Villkor och regler för bokning av idrotts- och fritidsanläggningar och lokaler
Villkor och regler (FRN 2019/15)
Riktlinje – Taxor och avgifter i idrotts- och fritidsanläggningar (FRN 2020-133)
Fördelningsprinciper (FRN 2016-68)
 

Yrkanden
Oliver Rykatkin (M) yrkade bifall till enhetens förslag till beslut.

Beslutsgång
Fritidsnämnden beslutade i enlighet med enhetens förslag till beslut.
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Protokollsanteckning
Bosse Ståldal lät anteckna följande Nackalistan.    
" Viktigt att se över förslaget om ljud- och videoupptagningar.  Att söka tillstånd för att filma 
sina barn är inte praktiskt, folk kommer inte bry sig. "
- - - - -
 

Paragrafen är justerad
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§ 103                FRN 2021/108

Inriktningsbeslut ersättning isytor Järlahöjden 

Beslut 
Fritidsnämnden beslutar att i samråd med stadsutvecklingsprocessen för Centrala Nacka verka 
för att tillskapa nya ishallar som ersättning för befintliga isytor på Järlahöjden i enlighet med 
tjänsteskrivelsens bilaga Ersättning isytor Järlahöjden, daterad 2021-10-11.

Sammanfattning av ärendet 
I stadsutvecklingsprocessen för Centrala Nacka ingår en omfattande omvandling av 
Järlahöjden med tillkommande bebyggelse för såväl bostäder och verksamhetslokaler som 
lokaler för fritids- och kulturverksamhet. I samband med detta kommer befintlig ishall och 
istält inom området att rivas för att bereda plats för annan bebyggelse, och nya ishallar 
behöver tillskapas för att bibehålla ishallskapaciteten i centrala Nacka.

De befintliga isytorna på Järlahöjden består av en före detta utomhusrink med ett permanent 
tält och en ishall med en publikkapacitet om cirka 400 personer. De verksamheter som idag 
primärt bedrivs är ishockey, konståkning, parahockey och allmänhetens åkning. De olika 
verksamheterna har i stor utsträckning likvärdiga behov och förväntningar för vad som ska 
finnas i en ishall men i vissa fall skiljer de sig åt.

Vid föreningsdialog med representanter för Nacka Hockeyklubb, Nacka 
Handikappidrottsförening och Boo Sportklubb Konståkning framkom att det är viktigt att de 
nya ishallarna lokaliseras på Sicklaön, med bra kollektivtrafikförbindelser och med god 
tillgång till parkeringsplatser. Det är också positivt om anläggningar för flera idrotter finns 
nära varandra till exempel som det är i dagsläget på Järlahöjden.

Beträffande utformning av anläggningen med kringytor i övrigt hänvisas till tjänsteskrivelsens 
bilaga daterad 2021-10-11.

Handlingar i ärendet 
tjsk Inriktningsbeslut ersättning ishallar Järlahöjden
Bilaga 1 Ersättning isytor Järlahöjden
 

Yrkanden
Oliver Rykatkin (M) yrkade bifall till enhetens förslag till beslut.
 
Ella Tegsten (S) yrkade följande ändring i beslutet.
" Fritidsnämnden beslutar att i samråd med stadsutvecklingsprocessen för Centrala Nacka 
verka för att tillskapa nya ishallar vid Järlahöjden som ersättning för befintliga isytor på 
Järlahöjden i enlighet med bilaga. Bosse Ståldal instämde i Ella Tegstens yrkande."
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Beslutsgång
Med avslag på Ella Tegstens yrkande beslutade fritidsnämnden i enlighet med enhetens 
förslag till beslut.

Protokollsanteckning
Ella Tegsten lät anteckna följande för Socialdemokraterna. 
" Socialdemokraterna yrkade för att ersättningsytorna för ishallarna ska anläggas i närområdet 
på Järlahöjden. Föreningslivet har tydligt satt upp en kravbild som gör placeringar av 
eventuella ersättningshallar utanför centrala Nacka som otänkbart. Idrottsytor ska prioriteras i 
de centrala områden i Nacka. Det bidrar till tillgängligheten samt skapar trygga 
rörelsemönster för medborgarna i Nacka. "
 
- - - - -

 

 

 

 

Paragrafen är justerad
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§ 104                FRN 2021/103

Upphandling kolloverksamhet 2022-2023 

Beslut 
Fritidsnämnden beslutar att inleda upphandling av kolloverksamhet för perioden 2022 – 2023 
med möjlighet till ett plus ett års förlängning.

Fritidsnämnden antar förslaget gällande höjd ersättning för kolloverksamhet.

Beslutet justeras omedelbart.

Sammanfattning av ärendet 
Nacka kommuns avtal med de två nuvarande leverantörer av kolloverksamhet ingicks 2017 
och har förlängts till och med 2021-09-30. Syftet med upphandlingen är att teckna avtal med 
anbudsgivare och säkerställa kommande års kolloutbud till medborgarna, då efterfrågan ökar. 
Upphandlingen omfattar traditionell kolloverksamhet för grundskolebarn i skolår 4–9 som är 
folkbokförda i Nacka kommun till ett värde av drygt 8 miljoner kronor, vilket motsvarar cirka 
8 800 vistelsedagar under avtalstiden inklusive förlängningar. Avtalstiden är januari 2022 till 
och med december 2023 samt ett plus ett års förlängning. Marknadsanalysen visar att det är 
viktigt att Nacka kommun erbjuder liknande villkor som Stockholms stad gällande 
kolloverksamhet.

Handlingar i ärendet 
Tjsk initiering upphandling kolloverksamhet 2022-2023
 

Yrkanden
Oliver Rykatkin (M) yrkade bifall till enhetens förslag till beslut.

Beslutsgång
Fritidsnämnden beslutade i enlighet med förslag till beslut.
 
Fritidsnämnden beslutade om omedelbar justering av protokollet.
 
- - - - -

Paragrafen är justerad
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§ 105                FRN 2021/111

Information, Jämställdhetsarbete inom fritidsnämndens 
ansvarsområde 

Beslut 
Fritidsnämnden noterar redovisningen till protokollet.

Sammanfattning av ärendet 
På fritidsnämndens sammanträde den 16 juni 2021 efterfrågades en redovisning kring vilket 
jämställdhetsarbete som görs inom fritidsnämndens ansvarsområde.

Samtliga verksamheter inom fritidsnämndens område har, på olika sätt, krav på sig att arbeta 
för jämställdhet.

Upphandlade aktörer har uppdraget att arbeta med jämställdhet inskrivet i sina avtal och 
föreningar som ansöker om att få ta del av nämndens bidrag och lokalsubventioner måste följa 
diskrimineringslagen. Även arbetet med nya anläggningar och i utvecklingen av befintliga 
anläggningar görs utifrån ett jämställdhetsperspektiv.

Kultur- och fritidsenheten föreslår fritidsnämnden att notera nedan redovisning.

Handlingar i ärendet 
Information Jämställdhetsarbete inom Fritidsnämndens ansvarsområde
 

Beslutsgång
Fritidsnämnden noterade redovisningen till protokollet.
 
- - - - -

Paragrafen är justerad
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§ 106                FRN 2021/109

Aktuell information om simskola 

Beslut 
Fritidsnämnden noterar informationen till protokollet.

Sammanfattning av ärendet 
Simskolan på fritiden erbjuds i kommunens båda simhallar på sena eftermiddagar, kvällar och 
helger. Simundervisningen bedrivs av tre olika anordnare. Det är två föreningar Skuru IK och 
Saltsjöbadens IF samt företaget Medley som är kommunens upphandlade driftsaktör av 
simhallar. Nacka kommun administrerar simskolan och tillsätter platser. Det är i nuvarande 
system och med nuvarande rutiner administrativt komplicerat att fylla de olika 
simskolegrupperna då lediga platser ska erbjudas.

Våren 2021 upphandlades ett nytt IT-system för bokning och bidrag. I detta system finns nya 
möjligheter gällande bokning av simskolan, som till exempel direktbokning av plats. Ett 
införande av direktbokning underlättar för medborgaren. Medborgaren får själv göra valet av 
vilken grupp och tid som passar bäst just nu och vid detta tillfälle även betala sin plats. De 
olika nivåerna kommer att på ett tydligt sätt synas när de bokar och hur många platser som 
finns lediga. Nivåindelningarna, simskolans tider, dagar samt aktörer kommer vara densamma 
som nuvarande. Förändringen kommer att genomföras under våren 2022 när det nya bokning 
och bidragssystemet är i drift. Arbetet genomförs i dialog med berörda aktörer.

Handlingar i ärendet 
Aktuell information om simskola
 

Beslutsgång
Fritidsnämnden noterade redovisningen till protokollet.

Protokollsanteckning
Bosse Ståldal lät anteckna följande Nackalistan.   
" Vore bra om det finns bättre möjligheter för simskoleundervisning även för vuxna. "
- - - - -

Paragrafen är justerad
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§ 107

Muntlig information om Konstgräs

Beslut
Fritidsnämnden noterar informationen till protokollet.

Ärendet
Anna Kristiansson, utvecklingsledare, informerade nämnden om konstgräs.
Varför konstgräs?
- Från ca 500 till ca 2500 nyttjandetimmar per år. Skillnad naturgräs och konstgräs.
- Det material som har mest lika spelegenskaper som naturgräs.
 
Material
Konstgräs finns i olika varianter samt med eller utan fyllnadsmaterial (sk. granulat eller infill)
Konstgräs med fyllnadsmaterial av plast – ca 2500 nyttjandetimmar, bäst spelaregenskaper, 
certifierade enligt FIFA Quality.
Konstgräs med organiskt fyllnadsmaterial – ej certifierade enligt FIFA Quality.
Hybridgräs – En blandning naturgräs och konstgräs, ca 1000-1500 nyttjandetimmar. Fungerar 
inte norr om Hallandsåsen…
Krullgräs – Konstgräs med krullat konstgräs i botten istället för fyllnadsmaterial (oklara 
spelegenskaper och hållbarhetstid samt sämre ur ett miljöperspektiv i tillverkning)
Konstgräs utan fyllnadsmaterial – ej FIFA Quality, används främst på skolgårdar/parkplaner)
 
Konstgräs och miljöpåverkan
Relativt nytt område, fortfarande inget givet svar kring spridningen av mikroplaster från 
konstgräs till miljön.
Osäkerheten i siffrorna är fortfarande stor, underlaget baserades tidigare på beräkningar inte 
uppmätta värden.
Från början 2016 2-3 ton/år och plan. 2019 2,5 - 36 kg/år och plan.
Mängden mikroplast som sprids från en konstgräsplan beror på flera olika faktorer. 
Exempelvis vilka material som finns i mattan, hur ofta den används, hur den sköts, vilka 
åtgärder som har vidtagits för att minska spridningen (granulatfällor, uppsamlingsytor 
vintertid, borststationer etc).
När det gäller problemet med spridning av granulat till miljön finns ingen information som 
visar på skillnader i risken för spridning av mikroplast beroende på vilken typ av plastgranulat 
som används.
Konstgräsplaner, och framförallt de med fyllnadsmaterial anses fortfarande vara en källa till 
spridning av mikroplaster.
 
Certifikat
Samtliga planer med granulat i Nacka uppfyller FIFA´s krav på planer för breddidrott - FIFA 
Quality. Det innebär att underlaget är testat för att uppfylla krav på spelaregenskaper, 
skaderisk, drift.
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Det är hela systemet – backing, gräs och infill – som testas och certifieras. En plan testat även 
efter den är anlagd. Testerna innebär både laboratorietester och fälttester.
Utvecklingen av konstgräs går med ljusets hastighet
Nya typer av granulat eller granulatfria konstgräs har ofta inte hunnit testas eller uppfyller inte 
kraven från FIFA.
Antagen skötselplan, framtagen med Ecoloop. Många åtgärder genomförda, andra på gång. 
Borststationer med informationstavlor, asfalt runt planen, plank längs med staket, ändrade 
rutiner för driftmaskiner och ändrade rutiner gällande snöröjning.
Vi är med i Naturvårdsverkets beställargrupp för konstgräs som bl a arbetar för att ta fram 
miljökrav vid upphandling samt gör egna undersökningar kring miljöpåverkan samt följer 
utvecklingen kring konstgräs.

Beslutsgång
Fritidsnämnden noterade informationen till protokollet.
- - - - -
 

Paragrafen är justerad
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§ 108

Information Kolloenkäten

Beslut
Fritidsnämnden noterar informationen till protokollet.

Ärendet
Maria Klingefjord, utvecklingsledare, informerade nämnden om resulltat  från kolloenkäte.
Enkäten ställdes till både barn och föräldrar. Var fjärde deltagare besvarade enkäten. 51% 
flickor besvarad enkäten och 44 % pojkar (På lägret 60%-40%). Fördelning av 
kolloplatser 41% deltog i Värmland, 59% på Barnens ö.
 
Sammanfattning av enkätresultat är att många är väldigt nöjda, de flesta har lagt till egna 
kommentarer.
 
UPPLEVD KUNDKVALITET

 96% av barnen upplevde att det alltid fanns ledare i närheten om man vill prata om 
något

 80% tyckte att de bodde i bra hus
 58% tyckte att det fanns bra wc och dusch. (ytterligare 20% okej, 20 % dåliga)
 87% tyckte kolloområdet, (gårdsplan, fotbollsplan, badplats och sådant) runt husen var 

bra
 96% av barnen tyckte maten var bra
 89% tyckte att det alltid fanns något roligt att göra på dagarna

 
UPPLEVD KUNDKVALITET

 73% av vårdnadshavare tyckte det var lätt att hitta info om lägret på hemsidan
 84% av vårdnadshavarna tyckte det var lätt att ansöka om kollo på kommunens 

hemsida
 98% av vårdnadshavarna var nöjd med den information som erhölls av kolloarrangörer
 100% kände sig trygga att lämna  bort sitt barn på kollo (!)

 
En av utvecklingsfrågorna i enkäten

 58% är nöjda med som det är
 33% önskar fler alt. att välja bland, som t ex:

Förslag
 Fler alternativ för äldre barn
 Fler alt. för barn som deltagit under flera år/prova nytt
 Ålders-/intresseinriktat
 Seglings- eller båtkollo
 Specialteman som idrott, äventyr, teater eller musik
 Kortare läger för de som ej vill vara borta så länge
 Fler tillfällen att åka på kollo, t ex höst och vinter.
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Beslutsgång
Fritidsnämnden noterade informationen till protokollet.
- - - - -

Paragrafen är justerad
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§ 109

Muntlig information Förslag om att låta 
prestationsfondens medel ingå i innovationsfond 2021

Beslut
Fritidsnämnden noterar informationen till protokollet.

Ärendet
Anders Mebius, kultur och fritidsdirektör, informerade nämnden
2021 beslutades att fritidsgårdarna skulle kunna söka prestationsersättning för fler 
besökare/besök jämfört med året innan. Beräkningen av bonus skulle göras så fort alla gårdar 
lämnat in av kommunen godkända redovisningar av årsstatistik. Basåret var satt till 2019.
 
Prestationsersättningen för 2021 och 2022 kommer inte kunna delas ut enligt av nämnden 
beslutade riktlinjer. Orsakerna är dels att

 Restriktionerna med anledning av Corona pandemin har begränsat fritidsgårdarnas 
möjligheter att ta emot besökare i samma omfattning som normalt.

 Basåret för prestationsersättning är satt till 2019, vilket blir missvisande då uppdraget 
för fritidsgårdarna förändrades i samband med upphandlingen av fritidsgårdsdriften, 
till exempel justerades öppettiderna väsentligt.

 
Kultur- och fritidsenheten föreslår att

 nytt basår sätts till 2022
 avsatta medel för prestationsersättning för 2021 och 2022 flyttas över till av nämnden 

beslutad innovationspott.
 
 
 

Beslutsgång
Fritidsnämnden noterade informationen till protokollet.
 
- - - - -

Paragrafen är justerad

19 (24)



27 oktober 2021

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL
Fritidsnämnden

Ordförandes signatur Justerandes signatur Utdragsbestyrkande

§ 110                FRN 2020/65

Information om Covidläget oktober 2021 

Beslut 
Fritidsnämnden noterar informationen till protokollet.

Sammanfattning av ärendet 
Anna Kristiansson, utvecklingsledare, lämnade en muntlig information gällande covid-läget 
inom fritidsnämndens ansvarsområde.

Beslutsgång
Fritidsnämnden noterade informationen till protokollet.
 
- - - - -

Paragrafen är justerad
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§ 111

Övriga frågor gällande fotbollsplaner
Bosse Ståldal (NL)

Beslut
Fritidsnämnden noterar information till protokollet.

Ärendet
Bosse Ståldal (NL) ställde frågan, vilka alternativa platser finns för fotbollsplaner.
Ander Mebius hänvisade till nämndens kapacitetsutredning där man identifierat flera möjliga 
platser. Det har inte tagits några beslut om att skapa nya fotbollsplaner.
 
Bosse Ståldal (NL) ställde därefter frågan om vad  som händer med fotbollsplanen vid 
Sigfridsborgsskolan. Just nu är det en plats för byggbodar. 
Anders Mebius svarade att grusplanen vid Sigfridsborgskolan ska återställas när sporthallen är 
färdigbyggd. Det pågår dialog med föreningar. Återställande av ytan ingår i byggprojektet. 
Planerna vid Sigfridsborgsskolan och Hedvigslunds ligger på parkmark och natur- och 
trafiknämnden är ansvarig för området.

Beslutsgång
Fritidsnämnden noterade information till protokollet.

Protokollsanteckning
Bosse Ståldal lät anteckna följande för Nackalistan.   
" Det finns risk för att många Ältabor boende kring skolan kommer att känna sig svikna om 
inte 7-spelarplanen med konstgräs inte blir av eftersom planen funnits med på nacka.se. "
- - - - -

Paragrafen är justerad
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§ 112

Övrig fråga angående ett medborgarförslag gällande 
basketplaner på skolgårdar
Sidney Holm (MP)

Beslut
Fritidsnämnden noterar informationen.

Ärendet
Sidney Holm har sett ett medborgarförslag som inkommit till kommunstyrelsen gällande 
basketplaner på skolgårdar. Sidney fick veta att medborgarförslaget hade lämnats till 
utbildningsnämnden och kommunstyrelsen fastighetsenheten.
 
Anders Mebius svarade att fritidsnämnden inte har rådighet över skolornas mark. Det pågår 
dock ett gott samarbete mellan enheten offentlig utemiljö, fastighetsenheten och kultur och 
fritidsenheten.

Beslutsgång
Fritidsnämnden noterade informationen till protokollet.
- - - - -

Paragrafen är justerad
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§ 113

Övrig fråga - Skatepark i Kolarängen
Ella Tegsten (S)

Beslut
Fritidsnämnden noterar information till protokollet.

Ärendet
Ella Tegsten har fått information om att en skatepark i Kolarängen håller på att anläggas. Vi 
undrar över den undersökning som nu görs bland de boende i Kolarängen om en eventuell 
skatepark och hur beslutsprocessen sett och ser ut framöver.
 
Ander Mebius svarade att det är natur- och trafiknämnden som anlägger skateparken på 
allmänplats. Placeringen har diskuterats med handläggare på kultur och fritidsenheten.

Beslutsgång
Fritidsnämnden noterade information till protokollet.
- - - - -

Paragrafen är justerad
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§ 114                FRN 2021/112

Redovisning delegationsbeslut och anmälda handlingar 

Beslut 
Fritidsnämnden noterar informationen till protokollet.

Sammanfattning av ärendet 
Redovisning av delegationsbeslut

FRN 2021/107 delegationsbeslut justerad huvudsäsong fotbollsplaner

FRN 2021/74 Administrationsbidrag 2021

FRN 2021-91 Delegationsbeslut lokalt aktivitetsbidrag vt21 m bilaga

Inkommen skrivelse

Skrivelse seniorrådet Rörelse för styrka 2021-09-09

Handlingar i ärendet 
Anmälda delegationsbeslut
FRN 2021-74 Administrationsbidrag 2021
FRN 2021-107 delegationsbeslut justerad huvudsäsong fotbollsplaner
FRN 2021-91 Delegationsbeslut lokalt aktivitetsbidrag vt21 m bilaga
Skrivelse seniorrådet Rörelse för styrka 2021-09-09
 

Beslutsgång
Fritidsnämnden noterar informationen till protokollet.
 
- - - - -

Paragrafen är justerad
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